



HSBC Bank Egypt S.A.E

## Carrefour offer Terms & Conditions

- ▶ Pay with HSBC Premier or Advance Mastercard Credit Cards at Carrefour online to get 15% discount on unlimited shopping products. Offer is applicable on one order per month.
- ▶ This offer is only valid on purchases made on the MAF Carrefour App and website using HSBC Premier or Advance Mastercard Credit Cards issued in Egypt.
- ▶ The offer is applicable on all products on the Carrefour App and website.
- ▶ This offer is valid for a limited period until 31 December 2024 or until stocks last.
- ▶ The discount is limited to one order per customer per month, on a minimum spend of EGP1,000 and with a maximum discount of EGP150; provided the customer uses promo code MA15 and their HSBC Premier or Advance Mastercard Credit Card at checkout.
- ▶ Apple Pay or Samsung Pay transactions are not eligible for this promotion.
- ▶ This offer cannot be combined with vouchers, coupon codes or MyClub points.
- ▶ Purchase reversals, refunds and transactions disputed by the customer are excluded from this offer.
- ▶ This promotion is not available to any customers who are considered wholesalers.
- ▶ Please file all complaints and queries on your orders within 5 days after placing your order.
- ▶ MAF FOR INSTALLATION AND MANAGEMENT OF HYPERMARKETS (S.A.E), its branches, subsidiaries, and sister companies shall not be liable to you if you suffer any financial loss or damage from our refusal to allow you to take part in the promotion or our withdrawal of the promotion or any failure or inability by you to use the promotion for any reason.
- ▶ These terms and any disputes or claims arising out of, or in connection with, its subject matter or formation (including non-contractual disputes or claims) are governed by and construed in accordance with the Egyptian Laws and the Egyptian Courts.

*\*HSBC Bank Egypt has no responsibility towards any default or delay towards this offer*

*\*\*Offer duration can be amended at anytime*

Issued by HSBC Bank Egypt S.A.E, 306 Corniche El Nil, Maadi, Cairo Egypt - PO Box 124, Maadi. CRN: WPB24030.

© HSBC Bank Egypt S.A.E. (2024) ALL RIGHTS RESERVED. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system, or transmitted, on any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, or otherwise, without the prior written permission of HSBC Bank Egypt S.A.E.

بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.

## عرض كارفور شروط وأحكام

- ◀ ادفع باستخدام بطاقات إتش إس بي سي Premier Mastercard و Advance Mastercard الائتمانية لدى كارفور عبر الإنترنت للحصول على خصم 10% على منتجات غير محدودة. العرض ساري لطلب واحد في الشهر.
  - ◀ يسري العرض فقط على المشتريات عبر موقع وتطبيق كارفور باستخدام بطاقات إتش إس بي سي Premier Mastercard و Advance Mastercard الائتمانية الصادرة من جمهورية مصر العربية.
  - ◀ يسري العرض على جميع المنتجات المعروضة على موقع وتطبيق كارفور.
  - ◀ يسري العرض لفترة محدودة حتى 31 ديسمبر 2024 أو حتى نفاذ الكمية.
  - ◀ يسري الخصم على معاملة شرائية واحدة لكل عميل كل شهر، على أن يكون الحد الأدنى للطلب 1000 جنيه مصري والحد الأقصى للخصم 150 جنيه مصري، باستخدام رمز الخصم الترويجي MA15 والدفع ببطاقة إتش إس بي سي Premier Mastercard أو Advance Mastercard الائتمانية.
  - ◀ لا يسري العرض عند الدفع عن طريق Apple Pay أو Samsung Pay .
  - ◀ لا يمكن استخدام العرض مع أي قسائم، رموز خصم أو نقاط MyClub.
  - ◀ يتم استثناء عمليات إلغاء الشراء والمبالغ المستردة والمعاملات المتنازع عليها من قبل العميل من هذا العرض.
  - ◀ لا يسري العرض على أي من العملاء الذي يتم تصنيفهم كمشتريين بالجملة.
  - ◀ يرجى تقديم أي شكاوى واستفسارات بشأن طلباتك في غضون 5 أيام من تاريخ الطلب.
  - ◀ لا تتحمل شركة ماجد الفطيم لتأسيس وإدارة الهايبرماركت ش.م.م. أو أي من فروعها أو الشركات التابعة لها أية مسؤولية في حال خسارتك لأي أموال أو تعرضك لأي ضرر إزاء رفضنا إشترائك في الحملة أو في حال سحب الحملة أو في حال عدم تمكنك من الإشتراك في الحملة لأي سبب كان.
  - ◀ هذه الشروط وأي نزاعات أو مطالبات ناشئة عن أو فيما يتعلق شكلاً وموضوعاً بهذه الحملة (بما في ذلك النزاعات أو المطالبات غير التعاقدية) يحكمها ويفسرها قانون دولة مصر والمحاكم المصرية.
- \*بنك إتش إس بي سي مصر لا يتحمل أي مسؤولية في حالة حدوث أي أخطاء أو تأخير تجاه هذا العرض.  
\*\* يمكن تعديل مدة العرض في أي وقت

صدر عن بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.، ٣٠٦ كورنيش النيل، المعادي، القاهرة، مصر - ص.ب. ١٢٤، المعادي. CRN: WPB24030.

© حقوق الطبع والنشر محفوظة لبنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م. (٢٠٢٤) جميع الحقوق محفوظة. لا يجوز استنساخ أي جزء من هذا المنشور أو تخزينه في أي أجهزة أو نظم لخرن المعلومات أو نقله بأي شكل أو وسيلة كانت، سواءً إلكترونيًا، ميكانيكيًا، فوتوغرافيًا أو تسجيليًا أو خلاف ذلك، دون الحصول على إذن خطي مسبق من بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.